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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
 
sa 34. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 18. lipnja  2012. godine (ponedjeljak) u  
Maloj koncertnoj  dvorani  Spomen doma u  Pazinu. 
                    (Početak u 17,   sati ) 
  
 Sjednicu je u  17,00  sati otvorio  DINO KOZLEVAC, predsjednik Skupštine Istarske  
županije (IDS- SDP- ZELENA STRANKA), koji je sjednici i predsjedavao 
 

Prije samog početka  poziva gospođu  Vesnu Ivančić, tajnicu  Skupštine  Istarske 
županije, da izvrši  prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 

 
VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

R
R.br 

B 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS  

2
2. 

 Furio Radin Odsutan) IDS – HNS  Odsutan Odsu 

3
3. 

Mirjana Antonelić IDS – HNS Odsutna  

4
4. 

 Dragan Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kličković IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan 

1
12. 

 Eda Klapčić IDS – HNS   

1
13. 

 Serđo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 Serđo Rigo IDS – HNS   

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS – HNS   
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OSTALI PRISUTNI  
 

1
17. 

Tamara Brussich IDS – HNS   Odsutna (O) 

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS - HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS Nakon prozivke  

2
23. 

Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS   

2
26. 

 Marino Roce HDZ – HSS   

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan 

2
28. 

 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS  

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP– ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan (O)  

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI  

3
36. 

Damir Ivetić NEZAVISNI  

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI Odsutan (O) 

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan (O) 

4
40. 

Nenand  Čendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI  Odsutan (O) 
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VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine Istarske  županije, 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ; pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije,  
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za  gospodarstvo Istarske  županije,  
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu IŽ,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb 
Istarske  županije,  
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ,  
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela  za lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 
Istarske  županije, 
ORIANO OTOČAN,  pročelnik  Upravnog odjela  za  europske  integracije i međunarodnu  
suradnju Istarske županije, 
VALTER POROPAT, direktor  IRENA – Istarska  Regionalna Energetska Agencija za  
energetske djelatnosti  d.o.o. Labin,  
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske  županije, 
ROBI ZGRABLIĆ,  ravnatelj  Županijske uprave za  ceste Istarske  županije, 
MIRJANA BANKO FILIPAJ, ravnateljica Doma za  starije i nemoćne osobe «Domenico  
Pergolis»  Rovinj, 
ESMA RADIČANIN,  ravnateljica Doma  za starije i nemoćne osobe Raša, 
VESNA GRUBIŠIĆ JUHAS, ravnateljica  Doma  za starije i nemoćne osobe «Alfredo Štoglić» 
Pula,  
INES MIKAC, ravnateljica  Doma za starije i nemoćne osobe  Novigrad,  
  

 Izvršenom  prozivkom  predsjednik  DINO KOZLEVAC, utvrđuje  da je prisutno 30 , a 
po dolasku Eveline Biasiol – Brkljačić,   nakon izvršene prozivke,  31  od  41 vijećnika, pa  
Skupština može punovažno  raspravljati i odlučivati. 
 Pozdravlja  

- zamjenicu i zamjenika Župana Istarske  županije Vivianu  Benussi 
  i  Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- sve  resorne pročelnike , 
 - sve  rukovodioce županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- pravnih osoba, 
- i sve one koji su prisutni sjednici,   
- predstavnike medija. 
Otvara raspravu o prijedlogu dnevnog  reda. 
Predlaže da se dnevni red dopunu s točkom 23. Odluka o predlaganju člana  

Nadzornog odbora trgovačkog  društva «ISTARSKE CESTE» d.o.o., sa sjedištem u Puli,  
Partizanski put 140.  

Vijećnik JOSIP ANTON RUPNIK, naglašava da je uputio zahtjev  da se  u dnevni red 
uvrsti zahtjev za  raspisivanje  referenduma  za TE Plomin, jer  21. lipnja  2012. godine ističe 
rok prezentacije primjedbi na  Studiju o zaštiti okoliša. Predlaže da se na slijedećoj sjednici 
Županijske skupštine  taj  zahtjev uvrsti u dnevni red  temeljem  zakonskih propisa  
Republike Hrvatske. 
 

Pošto se više nitko nije za riječ predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu o 
dnevnom redu i stavlja predloženi dnevni  red na glasanje, te nakon  glasanja utvrđuje da je 
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Skupština sa 25 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV», za 34. sjednicu  Skupštine Istarske  
županije  usvojila slijedeći 

 
    D N E V N I  R E D :  
 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 33. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije, 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih 

tijela Istarske županije, 
4.  

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada i 
financijskog poslovanja Doma za starije i nemoćne osobe „Domenico 
Pergolis“ Rovinj za razdoblje I-XII 2011. godine, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i nemoćne 
osobe Raša za 2011. godinu, 

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i nemoćne 
osobe „Alfredo Štiglić“ Pula za 2011. godinu, 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i nemoćne 
osobe Novigrad za 2011. godinu, 

5.  
a. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog i pomorskog 

muzeja Istre – Museo storico e navale dell'Istria za 2011. godinu, 
b. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre - 

Museo etnografico dell'Istria  za 2011. godinu,  
c. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja suvremene 

umjetnosti Istre - Museo d'arte contemporanea dell'Istria za 2011. godinu, 
6. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog prve izmjene i dopune 

Financijskog plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2012. godinu 
Županijske uprave za ceste Istarske županije, 

7. Prijedlog Odluke o davanju koncesije u svrhu gospodarskog korištenja pomorskog 
dobra radi obavljanja djelatnosti uzgoja morske ribe i školjaka u uvali Budava, 

8. Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu gospodarskog korištenja postojeće luke nautičkog turizma – marina 
„Parentium“ Poreč, 

9. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 
decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2012. godini, 

10. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored 
sredstava decentraliziranih funkcija u 2012. godini, 

11. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih 
rashoda centara za socijalnu skrb i pomoći za podmirenje troškova stanovanja 
korisnicima koji se griju na drva u 2012. godini, 

12. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije i 
nemoćne osobe u 2012. godini, 

13.  
a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju temeljnih financijskih izvješća društva IRENA 

d.o.o. Labin za 2011. godinu 
b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o poslovanju društva IRENA – 

Istarska Regionalna Energetska Agencija za energetske djelatnosti d.o.o. Labin, 
za 2011. godinu,  

c) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru 
poslovanja društva IRENA d.o.o. za 2011. godinu, 

d) Prijedlog Odluke o raspodjeli utvrđene dobiti društva IRENA d.o.o. za 
2011.godinu, 
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14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o pripajanju 
Područnog odjela Banjole Osnovnoj školi dr. Mate Demarina,  

15. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti Školi za turizam, ugostiteljstvo i 
trgovinu Pula za otuđenje nekretnina, 

16.  
a. Prijedlog  Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vodnjan - Scuola elementare 
Dignano, 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta 
Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana Novigrad-Cittanova, 

17. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula, 

18.  
a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 

djelatnosti Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 

djelatnosti Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč, 
c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 

djelatnosti Talijanske srednje škole - Scuola media superiore italiana 
"Leonardo da Vinci" Buje-Buie, 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj- Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno, 

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Srednje škole "Vladimir Gortan" Buje, 

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Srednje škole Mate Blažine Labin, 

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Srednje škole Mate Balote iz Poreča, 

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o obavljanju 
poslova posredovanja za povremeni rad redovnih učenika Srednje škole 
Buzet, 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Gospodarske škole Istituto professionale Buje, 

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, Pazin 

19.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za gospodarstvo i turizam, 
b. Prijedlog Rješenja o izboru člana Odbora za gospodarstvo i turizam, 

20.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za međunarodnu suradnju i 

europske integracije 
b. Prijedlog Rješenja o izboru člana Odbora za međunarodnu suradnju i 

europske integracije 
21. Prijedlog Rješenja o izboru članova Županijskog savjeta mladih Istarske županije, 
22.  

a) Razrješenje i imenovanje Uprave (Direktora) trgovačkog društva MIH d.o.o Poreč, 
b) Razrješenje i imenovanje članova Nadzornog odbora trgovačkog društva MIH d.o.o 

Poreč 
23. Prijedlog Odluke o predlaganju  člana Nadzornog odbora trgovačkog 
     društva «ISTARSKE CESTE» d.o.o., sa sjedištem  u Puli, Partizanski 
       put 140 
 
 

ORDINE DEL GIORNO 
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1. Verifica del verbale sintetico della 33a seduta dell'Assemblea regionale della Regione 

Istriana, 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sull'assetto e il 

campo d'attività degli organi amministrativi della Regione Istriana, 
4.  

a. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sulla realizzazione del 
programma di lavoro e dell'attività finanziaria della Casa per anziani e infermi 
„Domenico Pergolis“ Rovigno per il periodo I-XII 2011, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro della Casa 
per anziani e infermi Raša (Arsia) per il 2011, 

c. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro della Casa 
per anziani e disabili „Alfredo Štiglić“ Pola per il 2011, 

d. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro della Casa 
per anziani e disabili Cittanova per il 2011, 

5.  
a. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto 

del Museo storico e navale dell'Istria - Povijesni i pomorski muzej Istre nel 
2011, 

b. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto 
del Museo etnografico dell'Istria - Etnografski muzej Istre nel 2011,  

c. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto 
del Museo d'arte contemporanea dell'Istria - Muzej suvremene umjetnosti Istre 
per il 2011, 

6. Proposta di Conclusione sulla concessione del benestare alla Proposta della prima 
modifica e integrazione al Piano finanziario di costruzione e manutenzione delle 
strade regionali e locali per il 2012 dell’Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana, 

7. Proposta di Delibera con cui si dà la concessione per l'utilizzo economico del 
demanio marittimo per lo svolgimento dell'attività di allevamento del pesce marino e 
delle cozze nella baia di i Budava, 

8. Proposta di Delibera sull'annullamento della procedura di assegnazione della 
concessione sul demanio marittimo per l'uso economico dell'esistente porto di turismo 
nautico – marina „Parentium“ Parenzo, 

9. Proposta di Delibera sui criteri, le misure, le modalità di finanziamento e la 
suddivisione dei mezzi per le funzioni decentralizzate per le istituzioni sanitarie nel 
2012, 

10. Proposta di Conclusione sulla constatazione della Lista delle priorità delle istituzioni 
sanitarie relativa alla suddivisione dei mezzi delle funzioni decentralizzate nel 2012, 

11. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle uscite 
materiali e finanziarie dell'Ente per l'assistenza sociale della Regione Istriana e gli 
aiuti per sopperire alle spese di abitazione degli utenti che si riscaldano a legna nel 
2012, 

12. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle case per 
anziani e infermi nel primo trimestre nel 2012, 

13.  
a) Proposta di Delibera sull'approvazione delle relazioni finanziarie basilari della 

società IRENA s.r.l. Albona per l'anno 2011, 
b) Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione della Direzione sull'attività 

della società IRENA – Agenzia regionale istriana per l'energia s.r.l. Albona per 
l'anno 2011,  

c) Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione del Comitato di vigilanza 
circa il controllo svolto sull'attività della società IRENA s.r.l. per il 2011, 
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d) Proposta di Delibera sulla ripartizione dell'utile della società IRENA s.r.l. per il 
2011, 

14. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla proposta di 
Delibera sull'annessione della Sezione territoriale di Bagnole alla Scuola elementare 
dr. Mate Demarin,  

15. Proposta di Delibera con cui si concede la previa approvazione alla Scuola per il 
turismo, l'industria alberghiera e il commercio di Pola  per l'alienazione degli immobili 

16.  
a. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 

proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della  Scuola 
elementare Dignano - Osnovna škola Vodnjan, 

b. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta di Delibera sulla Proposta dello Statuto della Scuola elementare 
italiana - Talijanska osnovne škole, Cittanova-Novigrad, 

17. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla proposta di 
Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola di musica Ivan 
Matetić-Ronjgov Pola, 

18.  
a. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla proposta di 

Delibera sull'ampliamento dell'attività della Scuola per il turismo, l'attività 
alberghiera e il commercio, 

b. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla proposta di 
Delibera sull'ampliamento dell'attività della Scuola turistico - alberghiera Anton 
Štifanić Parenzo, 

c. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla proposta di 
Delibera sull'ampliamento dell'attività della Scuola media superiore italiana - 
Talijanska srednja škola "Leonardo da Vinci" Buje-Buie, 

d. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla proposta di 
Delibera sull'ampliamento dell'attività della Scuola di formazione professionale 
Eugen Kumičić Rovigno - Strukovna škola Eugena Kumičića Rovinj, 

e. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla proposta di 
Delibera sull'ampliamento dell'attività della Scuola media superiore "Vladimir 
Gortan" Buie, 

f. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla proposta di 
Delibera sull'ampliamento dell'attività della Scuola media superiore Mate 
Blažina, Albona, 

g. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla proposta di 
Delibera sull'ampliamento dell'attività della Scuola media superiore Mate 
Balote di Parenzo, 

h. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla proposta di 
Delibera sullo svolgimento dei lavori di mediazione per il lavoro temporaneo 
degli alunni regolari della Scuola media superiore di Pinguente, 

i. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla proposta di 
Delibera sull'ampliamento dell'attività dell'Istituto professionale -Gospodarska 
škola Buie, 

j. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alla proposta di 
Delibera sull'ampliamento dell'attività del Liceo e scuola d'avviamento 
professionale Juraj Dobrila, Pisino 

19.  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Comitato per 

l'economia e il turismo, 
b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Comitato per 

l'economia e il turismo, 
20.  
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a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Comitato per la 
cooperazione internazionale e le integrazioni europee 

b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Comitato per la 
cooperazione internazionale e le integrazioni europee 

21. Proposta del Provvedimento d'elezione dei membri del Consiglio regionale dei giovani 
della Regione Istriana, 

22.  
a) Destituzione e nomina della Direzione (Direttore) della società commerciale MIH s.r.l. 

Parenzo, 
b) Destituzione e nomina dei membri del Comitato di sorveglianza della società 

commerciale MIH s.r.l. Parenzo. 
23. Proposta di Delibera con la quale si propone il membro del Comitato di sorveglianza 

della società commerciale "ISTARSKE CESTE" (Strade istriane) s.r.l. con sede a 
Pola, Strada dei Partigiani 140 

 
AD – 1 VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 33. 
             SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE  

Skupština je bez primjedbi sa 28  glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, verificirala 

 
    SKRAĆENI ZAPISNIK  
 
sa 33. sjednice Županijske skupštine Istarske županije, 

 
AD – 2  PITANJA VIJEĆNIKA , PRIJEDLOZI I INFORMACIJE   

 Predsjednik DINO KOZLEVAC, naglašava da je postignut  dogovor da svaki 
predstavnik klubova vijećnika postavi jedno pitanje, koji Skupština prihvaća. 
 Pitanja su postavljana slijedećim redoslijedom:  

1. Klub nezavisnih  vijećnika  NLPC 
2. Klub vijećnika  IDS-HNS 
3. Ostali ( bivši Klub vijećnika HSU-HSLS) 
4. SDP – ZELENI 
5. HDZ – HSS 

 
VLADO IVETIĆ : 

 
Poštovani predsjedniče, zamjenica  Župana kolegice i kolege. 
Obzirom da je dogovoreno da se  skrati vrijeme postavljanja pitanja, ja ću ipak danas 

postaviti jedno  lakše pitanje, a drugi put  ću imati jedno  teže pitanje, tako  da će moj prijatelj  
Vedran Grubišić biti zadovoljan.  

  Radi se o školskoj dvorani u Rovinju. 
Koliko mi je poznato, bilo je  o tome i na sjednici Gradskog vijeća Grada Rovinja 

razgovora o  opremanju  sportske dvorane na koje se  čeka već duže vrijeme. Moje je 
pitanje: zbog kojih razloga se čeka. Znamo zbog kojeg razloga  Vlada TH  ne raspisuje  
natječaj za  opremanje  dvorane s obzirom da su  vlasti u državi  Koalicija,  da li je to  razlog 
ili možda neki drugi  razlog zbog  čega se  čeka, a znamo da dvorana već 4 godine se  gradi 
i još nije  u svojoj  svrsi i da li  će dvorana biti u svrsi u svojoj namjeni, recimo, na  jesen kada 
počinje  školska godina. 

Evo, toliko..Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Na postavljeno pitanje odgovorit  će zamjenik  Župana, gospodin  Vedran Grubišić. 
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VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Hvala gospodine predsjedniče.  
 Pozdravljam dame i gospodu  vijećnike  i sve ostale prisutne na ovoj sjednici. 
Zahvaljujem na postavljenom pitanju , jer ovo pitanje mi je zapravo dalo jednu malu  loptu, 
možemo  i terminski nogometno  se izraziti na volej, jer u ovom  trenutku smo pripremili 
«jednu milijardu» projekata na području  Istarske  županije   koji  će se graditi  iz  Programa  
javno- privatnog partnerstva i neke  stvari  sada u suradnji  s novom Vladom i novim 
Ministarstvo  pokušavamo  pripremiti.  Mislim da će biti jedan dio  drugih  dvorana koje bi se 
eventualno iz  tekućih potreba, iz nekih tekućih natječaja  ne bi mogle  odraditi.  
 Što se tiče same dvorane vezano uz Rovinj je došlo do  žalbe na natječaj i taj natječaj 
kao takav je poništen i krenut će se ponovno u sam proces, ali  vjerujem  da ćemo ubrzo 
uspjeti do kraja godine zatvoriti  samu investiciju kao takvu.  
 Isto tako naglašavam da određeni prijedlozi, ne samo od strane ove Županijske 
skupštine,  koji su ovdje napomenuti, vi kao  vijećnici Nezavisne liste  dali  ste nekoliko 
prijedloga, bilo je  vezano  uz javnu  nabavu, vezano uz  proces aukcija, vezano uz proces 
nekih drugih postupaka, i ako bi  se ta javna nabava ubrzala, mi smo te prijedloge poslali 
prema  novom Ministarstvu, odnosno  prema Ministarstvu koje postavlja ta načela, mislim da 
će vjerojatno takav  postupak  biti kasnije i donesen. 
 Hvala na  pitanju. 
 Drago mi je da smo se vidjeli u subotu na prezentaciji istarskih pršuta u Tinjanu.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 
 Kolega Ivetiću imate  pravo na  riječ. 
 Odustajete. 
 Hvala lijepa.  
 Sada je na redu Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnica  Alida  Perkov. 
 
ALIDA PEKOV : 
 
 Poštovani predsjedniče  Skupštine, zamjenica i zamjeniče Župana, kolege i kolegice 
vijećnici. 
 Obzirom na prethodno ozbiljno  stanje u vodoopskrbi Istre, a imajući u vidu  najnovije 
investicije u vodoopskrbni sustav u Buzetu, Labinu i Puli, te razdoblju kiša koje je bilo u 
proteklih mjesec dana, zanima me kakvo je sada  stanje u vodoopskrbi Istre obzirom na 
predstojeću turističku sezonu. 
 Hvala lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Zamjeniče Župa izvolite, imate riječ.  
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Hvala  na pitanju. 
 Danas sam baš obašao neka  gradilišta koja  su još u  toku. Vjerujem da  ćemo na 
nekim  gradilištima, odnosno kada govorimo o Gabrijelima i  Bužinima, očekujemo da ćemo 
sam postupak, odnosno te izvore  staviti u funkciju u roku od nekih pet, šest dana.  Vjerujem 
da ćemo na taj način  dobiti dodatnih  50 litara vode u sekundi, s tim da ćemo  neke  točkaste 
probleme moći riješiti. 
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 Ali, da naglasim, da stanje  vezano uz količine vode na području Istarske  županije je  
zadovoljavajuće. Vjerujem da što se tiče  količina  voda na samom području  naše  županije  
nećemo imati nekakvih  većih problema. 
 Vjerujem da su mogući nekakvi točkasti problemi na  području Umaga , Novigrada,  
na području  Vodnjana, Fažane,  isto tako i na području  Čepića, jer  tamo vodovodna mreža 
u sadašnjim uvjetima možda ne zadovoljava  povećanu potrošnju u ljetno vrijeme, tako  da bi 
se eventualno tu mogli dogoditi nekakvi manji problemi , ali kakvo je  trenutno stanje na 
terenu  ne vjerujem da će biti  nekakvih problema. 
 Isto tako naglašavam da smo za ove projekte u suradnji s Hrvatskim vodama 
dogovorili dodatnih  15 milijuna kuna. Mislim da će to biti dostatno, a za drugu godinu i kroz 
par godina  već su tu planovi nekih  hidrotehničkih tunela kojima  bi se  spojili sustavi  
Primorsko – goranske i Istarske županije, na način  da se  veće količine vode koje imamo  u 
nekakvim  vršnim  opterećenjima, odnosno to su  proljeće i jesen, da u  to vrijeme  neke  
veće  količine vode dovedemo na ovo naše područje. 
 Isto tako moram naglasiti  da je  proteklih dana pušteno u funkciju  i dodatnih  200 
litara prihranjivanja same Butonige i  vjerujem da  oni koji se snabdijevaju sa tog područja   
neće osjetiti  nekakvih  većih problema. Nekih točkastih problema  bi se moglo pojaviti, ali za 
sada kako stoje stvari ne. 
 Hvala vam najljepša.      
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospođo Perkov imate pravo na riječ. 
 /A. Perkov : Zadovoljna sam odgovorom/. 
 Hvala lijepa. 
 Na redu  je  grupacija pod  Ostali. 
 Da li imate pitanje ? 
 Nema.  
 U ime Kluba  vijećnika  SDP-ZELENI, riječ im  vijećnica  Maja Šarić.  
 
MAJA ŠARIĆ : 
 
 Lijep pozdrav svim prisutnima. 
 Imam jedno pitanje . 
 Priča se da će se u Istarskoj  županiji zatvoriti desetak poštanskih ureda. Mislim da bi  
to mogao biti jako velik problem. Zanima me kako se županija postavlja prema tom problemu 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine  Grubišiću izvolite, imate riječ.  
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Hrvatske pošte u svom procesu restrukturiranja postavili su planove zatvaranja  
poštanskih ureda  po cijeloj Hrvatskoj, tako i  na području Istarske  županije. U Istarskoj  
županiji u suradnji s općinama i gradovima krenuli smo u mjere da ne dođe do zatvaranja tih  
poštanskih ureda, jer ti poštanski uredi nisu samo  ekonomska  računica, plus - minus 
postavke na određenom mjestu, nego su se naši  stanovnicima i na ovim područjima i igrali u 
tim poštanskim uredima, ti  poštanski uredi su elementi  državnosti, poštanski uredi  u svojoj 
nekakvoj kulturi građana Istre imaju jednu posebnu ulogu, tako da smo kao Istarska  
županija, gradovi i općine organizirali jedan niz sastanaka  s predstavnicima Hrvatskih pošta, 
kao i sa predstavnicima Ministarstva. To  će biti tema i na jednom sastanku  slijedećih  dana 
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između  ministra Hajdar Tončića i  Župana Istarske županije Ivana Jakovčića, kako ne bi 
došlo do zatvaranja tih  poštanskih  ureda.  Radi se o uredima : Trget, Banjole, Momijan, 
Baderna, Lanišće, Karojba, Pićan i  Galižana. Ti poštanski uredi  godišnje ostvaruju, po 
njihovim računicama, gubitak od 700.000,00 kuna, dok mi kao Istarska županija i sve jedinice  
lokalne samouprave i uprave, godišnje potrošimo na poštanske usluge, samo prema  
Hrvatskim  poštama, 4.500.000,00 kuna, pa sami vidimo u ovom trenutku da je ovo  
nesrazmjer. 
 Isto tako predložili smo Hrvatskim poštama i zajedničke projekte s kojima bismo kao  
županija, gradovi i općine, kao  i sami zaposlenici u tim poštanskim uredima, pripremili  
restrukturiranje tih poštanskih  ureda, kao i sam rad  tih  ureda, kroz  europske  projekte, kroz 
jedan autohtoni izgled tih naših ureda.  
 Naglašavam  da je pošta na ovim područjima još od  vremena Rima se prenosila kao 
takva i vjerujemo da  neki poštanski uredi po 300, 400 godina su bili na ovom području i nije  
vrijeme da ih  se zatvori samo tako.  
 Hvala na pitanju.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebe uzeti  riječ ? 
 Nema.  
 Na redu je Klub vijećnika  HDZ-HSS. 
 Riječ ima  vijećnik Marino  Roce.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege. 
 Ovih dana čitajući o veletržnici  riba u Rijeci i o problemima, zanima me, pošto mislim 
da je oko 20 milijuna kuna investirano u  Porečku  veletržnicu riba,  da li je ta  veletržnica 
profunkcionirala, zapravo, znamo i da nije još profunkcionirala, ali  da li u dogledno vrijeme 
će to  tržište s ribom profunkcionirati i kako će se  podmirivati  troškovi, to jest, na koga 
padaju troškovi ove situacije.   
 Hvala  vam lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Riječ ima  načelnik uprave Istarske županije, gospodin Valerio Drandić.  
 
 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Dobar večer svima. 
 U svojstvu člana  Skupštine  Veletržnice riba u Poreču sam o tome  informiranan, a 
ne kao  načelnik uprave Istarske  županije.  
 Konačno smo  priveli kraju priču  Veletržnice  riba u Poreču na način  da ćemo  ovih 
dana dokapitalizirati krajnjim sredstvima  Veletržnicu da oslobodimo  jednog velikog dijela 
učešća IDA-u, koja je  posredovala u  cijeloj toj priči. Ona  je bila ona koja je unijela  talijanski 
kapital za potrebe realizacije Veletržnice. Time ćemo zatvoriti cjelokupnu priču. Ostali 
udjeličari, oni koji smo  u  startu to  željeli i  trebali postati, i imat ćemo ili  već imamo  jedan 
vrlo vrijedan i kvalitetan objekt koji, nažalost, nije  u funkciji Veletržnice ribe i bojim se da još 
neko vrijeme neće biti. Međutim, on je u  funkciji  i to vrlo značajnoj funkciji. Njega koristi  
ribarska  zadruga «Istra» iz  Poreča za  široku  upotrebu, za sve praktički ribare sa područja 
za promet, skladištenje i zamrzavanje  ribe. A jednako tako tu Veletržnicu  već sada 
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koristimo za dekoriranje  školjkaša, upotpunit ćemo je i sa laboratorijem na način da  
omogućimo  istarskim proizvođačima školjaka da budu autonomni  na ovom području u 
smislu proizvodnje i certificiranja, odnosno testiranja svih svojih proizvoda, jer nažalost 
danas to tako nije i nažalost danas jedini takav laboratoriji postoji u Splitu. On se koristi  
forme radi da bi se legalizirale  školjke u prometu, međutim, u suštini funkcija tog  laboratorija  
nije takva.  

Prema tome, kao ni ona u Rijeci, tako  ni ova u Poreču, još nije u onoj funkciji  za koju 
je građena. Pitanje je kada će bit , jer viškova ribe na ovom području u ovom  trenutku  nema 
i problema plasmana nema. Istina je da dio ribe ide neevidentirano ispod stola. Da li  će oštre 
mjere koje će stupiti na snagu ulaskom u Europsku uniju tu priču promijeniti, pa će 
Veletržnica odjednom postati bitna, to ćemo još vidjeti, ali u svakom slučaju Veletržnica ribe 
u Preču je u vrlo kvalitetnoj  funkciji. 
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Roce  imate pravo  na riječ.  
 Odustajete. 
 Ovim smo iscrpili 2. točku dnevnog  reda. .  
 
 AD – 3 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
                      ODLUKE O USTROJSTVU  I DELOKUGU  UPRAVNIH 
                      TIJELA ISTARSKE ŽUPANIJE  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije  IVAN JAKOVČIĆ.  
  Skupština je bez rasprave sa  29 glasova «ZA», bez glasova protiv i bez  
SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U  
 
o izmjenama i dopunama Odluke o  ustrojstvu i djelokrugu  upravnih  tijela Istarske  
županije  
 
 AD - 4 

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada i 
financijskog poslovanja Doma za starije i nemoćne osobe „Domenico 
Pergolis“ Rovinj za razdoblje I-XII 2011. godine, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i 
nemoćne osobe Raša za 2011. godinu, 

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i 
nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula za 2011. godinu, 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i 
nemoćne osobe Novigrad za 2011. godinu, 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije  IVAN JAKOVČIĆ. 
Uvodno obrazloženje je dala SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravno odjela 

za zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske  županije.  
Izvješće Odbora za  društvene djelatnosti podnijela je  LUCIJA DEBELJUH, 

predsjednica  Odbora, koji je prihvatio predložena Izvješća  i pohvalio rad Domova  za stare i 
nemoćne osobe. 

Ujedno Odbor apelira na predsjednika Skupštine, saborske zastupnike,  nadležno 
Ministarstvo, da se uputi  apel  da se ide na izradu nove  strategije o brizi za starije i 
nemoćne osobe, sugrađane, obzirom da u domovima su  zbrinute fizički oboljele osobe, 
dementne osobe, osobe oboljele od  Alzhajmerove bolesti i starije osobe koje  ne mogu se 
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sami brinuti za sebe. Psihički oboljele osobe,  dementne osobe i osobe oboljele  od  
Alzhajmerove bolesti, zaslužuju i posebnu  skrb,  poseban stručni pristup i posebne uvjete 
stanovanja. 

Upućuje se apel na   sve one koji odlučuju o tome da se  na nivou  cijele Hrvatske, to 
nije samo problem  Istre, to je jednostavno problem koji se nameće današnjem  društvu,  
postajat će  sve veći  i veći, da se u tom  segmentu kao društvo pobrinemo  da se u tom 
smjeru nešto napravi.  
 U raspravi su sudjelovali : TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-a ; 
pojedinačnoj  raspravi : ZDENKO PLIŠKO., DINO KOZLEVAC. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i odvojeno stavlja 
na glasanje točke a), b), c) i d), te nakon glasanja  utvrđuje da je  Skupština  sa  27 glasova 
«ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH!  Glasova  donijela  pod 
 a)    
    O D L U K U 
o prihvaćanju Izvješća o realizaciji programa rada i financijskog poslovanja Doma za 
starije i nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj za razdoblje I-XII 2011. godine, 
 b) 

O D L U K U 
o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i nemoćne osobe Raša za 2011. godinu 
 c) 

    O D L U K U 
o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 
za 2011. godinu 
 d) 

                            O D L U  K U            
o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i nemoćne osobe Novigrad za 2011. 
godinu 
 

AD – 5  
a. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog i 
     pomorskog muzeja Istre – Museo storico e navale dell'Istria  
     za 2011. godinu, 
b. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja 

Istre - Museo etnografico dell'Istria  za 2011. godinu,  
c. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Muzeja 
     suvreme  umjetnosti Istre - Museo d'arte contemporanea 
     dell'Istria za 2011.  godinu, 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić 
Uvodno obrazloženje je dao MLADEN TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za 

kulturu Istarske  županije. 
Predsjednica Odbora za društvene djelatnosti LUCIJA DEBELJUH podnijela je 

Izvješće Odbora koji je  razmatrao izvješća pod  a), b) i c), te donio slijedeći  
   

ZAKLJUČAK 

1. Podržava se Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog i 
pomorskog muzeja Istre – Museo storico e navale dell'Istria za 2011. 

 
 

godinu, te se predlaže Županijskoj skupštini Istarske županije da isto prihvati u 
predloženom tekstu. 
 
2. Predlaže se pročelnicima upravnih tijela Županije da na Kolegiju pročelnika 

dogovore način sastavljanja izvješća ustanova i ostalih institucija koje upućuju 
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na Skupštinu Istarske županije na način da izvješća budu unificirana, koncizna, 
da sadrže kratko financijsko izvješće i da se odredi rok do kada trebaju biti 
upućena Skupštini na usvajanje. 

 
Skupština  je  bez  rasprave odvojenim  glasanjem  za  točke a), b) i c)  sa  26 

glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  pod 
 a) 
     Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Povijesnog  pomorskog muzeja Istre – Museo storico e 
navale dell'Istria    za 2011. godinu 

 sa  25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , 
donijela  pod 

b)    Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Etnografskog muzeja Istre - Museo etnografico dell'Istria  
za 2011. godinu 
 
  sa  25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , 
donijela  pod 
 c) 

       Z A K L J U Č A K 
 

 o prihvaćan Izvješća o radu Muzeja suvremene umjetnosti Istre - Museo d'arte 
contemporanea  dell'Istria za 2011. godinu 
 

AD  – 6 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU  SUGLASNOSTI 
              NA PRIJEDLOH PRVE IZMJENE  I DOPUNE 
              FINANCIJSKOG PLANA  GRAĐENJA I ODRŽAVANJA 
              ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH  CESTA ZA 2912. GODINU 
              ŽUPANIJSKE UPRAVE ZA CESTE ISTARSKE 
              ŽUPANIJE 
 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije IVAN 

JAKOVČIĆ 
Skupština je bez  rasprave sa  24 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Prijedlog prve izmjene i dopune Financijskog plana građenja 
i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2012. godinu Županijske uprave za ceste 
Istarske županije 
 
 
 AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  KONCESIJE U 
                       SVRHU GOSPODARSKOG  KORIŠTENJA POMORSKOG 
                       DOBRA RADI  OBAVLJANJA DJELATNOSTI  UZGOJA 
                       MORSKE RIBE I ŠKOLJAKA U  UVALI BUDAVI  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije IVAN 
JAKOVČIĆ 
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Skupština je bez  rasprave sa  24 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 

 
o davanju koncesije u svrhu gospodarskog korištenja pomorskog dobra radi 
obavljanja djelatnosti uzgoja morske ribe i školjaka u uvali Budava 

 
AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O PONIŠTENJU  POSTUPKA 
             DAVANJA  KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU  U 
             SVRHU GOSPODARSKOG  KORIŠTENJA 
             POSTOJEĆE LUKE  NAUTIČNOG TURIZMA – 
             MARINA  «PARENTIUM» POREČ 
 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije IVAN 
JAKOVČIĆ. 

Skupština je bez  rasprave sa  24 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 

 
o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja postojeće luke nautičkog turizma – marina „Parentium“ Poreč 

 
AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJMA, MJERILIMA, 

        NAČINU FINANCIRANJA I RASPOREDU 
        SREDSTAVA ZA  DECENTRALIZIRANE  FUNKCIJE 
        ZA ZDRAVSTVENE  USTANOVE  u  2012. GODINI 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije 
 IVAN JAKOVČIĆ 
Skupština je bez  rasprave sa  23 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 

 
o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane 
funkcije za zdravstvene ustanove u 2012. godini, 
 

AD – 10 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU  
         POPISA PRIORITETA ZDRAVSTVENIH  USTANOVA 
         ZA RASPORED SREDSTAVA DECENTRALIZIRANIH 
         FUNKCIJA   U 2012. GODINI 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije IVAN 

JAKOVČIĆ 
Skupština je bez  rasprave sa  23 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 

    Z A K L J U Č A K 
 

o utvrđivanju Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2012. godini 
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AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITRIJIMA. MJERILIMA, 
               I  NAČINU FINANCIRANJA   MATERIJALNIH  I 
               FINANCIJSKIH  RASHODA CENTARA ZA 
               SOCIJALNU SKRB I POMOĆI ZA PODMIRENJE 
 
               TROŠKOVA STANOVANJA  KORISNICIMA  KOJI 
               SE GRIJU NA DRVA U  2012. GODINI 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije IVAN JAKOVČIĆ. 
Skupština je bez  rasprave sa 23 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i 

bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
  
    O D L U K U 
 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih rashoda centara 
za socijalnu skrb i pomoći za podmirenje troškova stanovanja korisnicima koji se griju 
na drva u 2012. godini 
 

AD – 12 PRIJEDLOG ODLUKE O LRITERIJIMA, MJERILIMA I 
               NAČINU FINANCIRANJA  DOMOVA ZA STARIJE I 
               NEMOĆNE OSOBE U 2012. GODINI 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije IVAN JAKOVČIĆ. 
Skupština je  bez  rasprave sa 24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez    

«Suzdržanih» glasova, donijela  
 
    O D L U K U 

 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije i nemoćne osobe u 
2012. godini  
 

Ad - 13 
a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju temeljnih financijskih 
    izvješća društva IRENA d.o.o. Labin za 2011. godinu 
b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o 
    poslovanju društva IRENA – Istarska Regionalna Energetska 
   Agencija za energetske djelatnosti d.o.o. Labin, za 2011.  
    godinu 
c) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o 
    obavljenom nadzoru poslovanja društva IRENA d.o.o. za 
    2011. godinu 
d) Prijedlog Odluke o raspodjeli utvrđene dobiti društva 
     IRENA d.o.o. za 2011.godinu, 

 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije IVAN 

JAKOVČIĆ. 
Skupština je bez  rasprave sa 33 glasova «ZA»,bez  glasova  «PROTIV» i 2 

«SUZDRŽANA» glasa, donijela pod 
 
 a) Odluku o prihvaćanju temeljnih financijskih 

    izvješća društva IRENA d.o.o. Labin za 2011. godinu 
b) Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o 
    poslovanju društva IRENA – Istarska Regionalna Energetska 
   Agencija za energetske djelatnosti d.o.o. Labin, za 2011. 
    godinu,  
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c) Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o 
    obavljenom nadzoru poslovanja društva IRENA d.o.o. za 
    2011. godinu 
d) Odluke o raspodjeli utvrđene dobiti društva 
     IRENA d.o.o. za 2011.godinu, 

 
AD – 14 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  PRETHODNE  
               SUGLASNOSTI  NA PRIJEDLOG ODLUKE  O 
               PRIPAJANJU  PODRUČNOG ODJELA  BANJOLE 
               OSNOVNOJ ŠKOLI  Dr. MATE DEMARINA  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  IVAN 
JAKOVČIĆ. 

Skupština je  bez  rasprave sa  25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
    O D L U K U  
 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o pripajanju Područnog odjela 
Banjole Osnovnoj školi dr. Mate Demarina 

 
AD – 15 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  PRETHODNE 

               SUGLASNOSTI ŠKOLI ZA TURIZAM, 
               UGOSTITELJSTVO  I TRGOVINU PULA ZA 
               OTUĐENJE NEKRETNINA 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije IVAN 
JAKOVČIĆ. 

Skupština je bez  rasprave sa 25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
    O D L U K U 
 

o davanju prethodne suglasnosti Školi za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula za 
otuđenje nekretnina 

 
AD -  16 
 

a) Prijedlog  Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vodnjan 
- Scuola elementare Dignano, 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 
Statuta Talijanske osnovne škole, Scuola elementare italiana 
Novigrad-Cittanova, 

 
Skupština je bez  rasprave odvojenim glasanjem sa 25 glasova «ZA», bez  glasova 

«PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
a)  

 
    O D L U K U 
 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
Osnovne škole Vodnjan - Scuola elementare Dignano 
 b) 

O D L U K U 
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o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Talijanske osnovne škole, 
Scuola elementare italiana Novigrad-Cittanova, 

 
AD – 17  PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  PRETHODNE 
                SUGLASNOSTI  NA ODLUKU O  IZMJENAMA I 
                DOPUNAMA  STATUTA GLAZBENE ŠKOLE  IVANA 
                MATETIĆA – RONJGOVA PULA  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije IVAN 

JAKOVČIĆ. 
Skupština je bez  rasprave sa 27 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
    O D L U K U 
 

o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 
Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula 

 
 AD - 18 

a) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, 

   b) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
       dopuni djelatnosti Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića 
       Poreč, 
   c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 

                 dopuni djelatnosti Talijanske srednje škole - Scuola media 
                  superiore italiana "Leonardo da Vinci" Buje-Buie, 

    d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
        dopuni djelatnosti Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj- 
        Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno, 
    e, Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
        dopuni djelatnosti Srednje škole "Vladimir Gortan" Buje, 
    f.  Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
        dopuni djelatnosti Srednje škole Mate Blažine Labin, 
    g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
        dopuni djelatnosti Srednje škole Mate Balote iz Poreča, 
    h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
         obavljanju poslova posredovanja za povremeni rad redovnih 
         učenika Srednje škole Buzet, 
    i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
       dopuni djelatnosti Gospodarske škole Istituto professionale Buje, 
    j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
        dopuni djelatnosti Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, 
        Pazin 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije IVAN JAKOVČIĆ. 
Skupština je  bez  rasprave odvojenim glasanjem sa 25 glasova «ZA», bez  glasova 

protiv  i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

O D L U K U 
 

a) o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
    dopuni djelatnosti Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, 

   b) o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
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       dopuni djelatnosti Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića 
       Poreč, 
   c. o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 

                 dopuni djelatnosti Talijanske srednje škole - Scuola media 
                  superiore italiana "Leonardo da Vinci" Buje-Buie, 

    d. o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
        dopuni djelatnosti Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj- 
        Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno, 
    e,  o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
        dopuni djelatnosti Srednje škole "Vladimir Gortan" Buje, 
    f.  o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
        dopuni djelatnosti Srednje škole Mate Blažine Labin, 
    g. o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
        dopuni djelatnosti Srednje škole Mate Balote iz Poreča, 
    h. o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
         obavljanju poslova posredovanja za povremeni rad redovnih 
         učenika Srednje škole Buzet, 
    i.  o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
       dopuni djelatnosti Gospodarske škole Istituto professionale Buje, 
    j. o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
       dopuni djelatnosti Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, 
       Pazin 

 
AD - 19 

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za 
    gospodarstvo i   turizam, 

          b) Prijedlog Rješenja o izboru člana Odbora za gospodarstvo i 
              turizam, 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja  Županijske 

skupštine Istarske  županije. 
Skupština je bez rasprave odvojenim glasanjem sa 24 glasa «ZA», bez  glasova 

«PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

a) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Odbora za gospodarstvo i turizam 

I. 
Tullio Fernetich razrješuje se članstva u Odboru za gospodarstvo i turizam Županijske 
skupštine Istarske županije. 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“ 

b) RJEŠENJE 
o izboru člana Odbora za gospodarstvo i turizam 

I. 
Umjesto Tullia Ferneticha, za člana Odbora za gospodarstvo i turizam Županijske skupštine 
Istarske županije, izabire se DAMIR IVETIĆ. 
 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
AD – 20  
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a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za 
    međunarodnu suradnju i europske integracije 
b) Prijedlog Rješenja o izboru člana Odbora za 
     međunarodnu suradnju i europske integracije 

 
 Predlagatelj za ovu  točku dnevnog reda je  Komisija  za izbori imenovanja  
Županijske skupštine Istarske županije. 
 Skupština je bez  rasprave odvojenim glasanje sa 25 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, dojela 
  

a.                              RJEŠENJE 
o razrješenju člana Odbora za međunarodnu suradnju i EU integracije 

 
I. 

Tullio Fernetich razrješuje se članstva u Odboru za međunarodnu suradnju i EU integracije 
Županijske skupštine Istarske županije. 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“ 
 

b.                                RJEŠENJE 
o izboru člana Odbora za međunarodnu suradnju i europske  integracije 

 

I. 
Umjesto Tullia Ferneticha, za člana Odbora za međunarodnu suradnju i europske integracije 
Županijske skupštine Istarske županije, izabire se IVO UCCIO MILETIĆ. 

 
II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 
 
 AD – 21 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IZBORU  ČLANOVA   
                         ŽUPANIJSKOG SAVJETA MLADIH ISTARSKE ŽUPANIJE  
 
 Predlagatelj za ovu  točku dnevnog reda je  Komisija  za izbor i imenovanja  
Županijske skupštine Istarske županije. 
 Skupština je bez rasprave odvojenim glasanje sa 19 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV i  4  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
 

RJEŠENJE 
o izboru Županijskog savjeta mladih Istarske županije 

 
I. 

Za članove Županijskog savjeta mladih Istarske županije izabiru se: 
1. Luka Laganis iz Motovuna, Kaldir 22a, 
2. Ivan Lukež iz Pule, Valdebečki put 51, 
3. Marin Lerotić iz Pule, Veli Jože 8, 
4. David Radolović iz Poreča, Buići 15, 
5. Mauro Čekada iz Labina, Ulica Slobode 10, 
6. Marko Božac iz Žminja, Lukovica 24, 
7. Sandro Krizman iz Pule, Medulinska cesta 20, 
8. Ana Došen iz Ližnjana, Ližnjan 109, 
9. Vedran Ivančić iz Pazina, Glavanovići 24, 
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10. Alen Halilović iz Labina, Prilaz Vetva 8, 
11. Jelena Batelić iz Labina, 9. septembra 9. 

 
II. 

Mandat Županijskog savjeta mladih traje dvije (2) godine. 
 

III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske županije“. 
 
 AD – 22  

a) Razrješenje i imenovanje Uprave (Direktora) trgovačkog društva 
     MIH d.o.o Poreč, 

     b)  Razrješenje i imenovanje članova Nadzornog odbora trgovačkog 
           društva  MIH d.o.o Poreč 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanje  Županijske 
skupštine Istarske  županije. 

Skupština je  bez rasprave odvojenim glasanje za točku a) i b) sa 19  glasova «ZA», 
bez Glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 

a) 
R J E Š E N J E 

 
o razrješenju i Prijedlog Rješenja o imenovanju Uprave (Direktora) Trgovačkog društva 
MIH d.o.o. Poreč, te se predlaže Županijskoj skupštini Istarske županije da iste prihvati 
u predloženom tekstu. 
 

b) 
                                           R J E Š E N J E 
 

o imenovanju članova Nadzornog odbora Trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč, te 
se predlaže Županijskoj skupštini Istarske županije da ista prihvati u predloženom 
tekstu. 
  
 AD – 23  PRIJEDLOG ODLUKE O  PREDLAGANJU  ČLANA 
                    NADZORNOG ODBORA  TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
                   «ISTARSKE CESTE» D.O.O. , SA SJEDIŠTEN U PULI, 
                    PARTIZANSKI PUT 140 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Komisija za izbor i imenovanja  
Županijske skupštine Istarske županije. 

Zamjenik  Župana VEDRAN  GRUBIŠIĆ, izvijestio je  Skupštinu  da je u  članku  3. 
Odluke došlo do  greške, pa umjesto  «Odluka  stupa na snagu osmog  dana...» ispravno 
treba  da stoji «danom  donošenja».  

Zatim je  Skupština  sa 24 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
     O D L U K U 
         Članak  1 
 

za  člana Nadzornog odbora trgovačkog  društva «ISTARSKE CESTE» d.o.o., sa 
sjedištem  u Puli, Partizanski  put 140, predlaže se  ARMANDO LUŠETIĆ iz Cerovlja , 
Lovrečići 1. 
          Članak 2. 
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Ovom Odlukom  stavlja se izvan snage Odluka o utvrđivanju  kandidata za izbor člana 
Nadzornog odbora  t.d. ISTARSKE CESTE d.o.o. Pula («Službene novine Istarske  
županije» br. 1/2012). 
            Članak 3. 
Ova Odluka  stupa na snagu danom  donošenja  u »Službenim novinama Istarske  
županije».  
 
 Ovime je  dnevni red  iscrpljen i predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 34. 
sjednicu  Skupštine Istarske  županije.  
 
 Sjednica je zaključena u   18,31 sati. 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                     PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                         DINO KOZLEVAC                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


